
MØDE	25	august	2024	(Online)		
Referent:	Regina	
	

1. Godkendelse	af	referat	og	dagsorden	
1. Begge	dele	godkendt.	

2. Meddelelser	fra	formand	(RU)/LW	
1. RU	er	tilbage	fra	barsel.		

3. Økonomi		
1. Der	er	kommet	ny	kontaktperson	hos	Dit	Sekretariat.	MR	har	bedt	om	

regnskabet,	således	at	han	kan	fremlægge	det	til	Generalforsamlingskursus.	
Bladet	er	blevet	mærkbart	billigere.	Det	koster	cirka	31.000	pr.	blad.			

4. Bladet	
1. Seneste	udgivelse		

1. Med	udgangspunkt	i	Emil	Saggaus	foredrag	til	sidste	kursus,	er	der	en	
artikel	om	den	ortodokse	kirke	i	Danmark.	Astrid	Trolle	skriver	ligeledes	
på	baggrund	af	kurset	om	minoritetskristendomme	og	begrebet	
minoritetsreligion.	Der	er	ligeledes	en	artikel,	som	er	en	omskrevet	BA,	
der	handler	om	identitet	hos	kvindelige	præster.	Fra	kollega	til	kollega	
handler	om	spil	–	meget	hands	on	og	lige	til	at	bruge	i	undervisningen.	
Der	er	nyt	fra	bestyrelsen	samt	fra	fagkonsulenten	samt	mere	end	10	
anmeldelser.	

2. Kommende	udgivelse		
1. Der	er	fuld	gang	i	planlægningen	af	næste	nummer	–	der	er	mange,	der	

gerne	vil	skrive	til	bladet.		
2. Vi	vil	forsøge	at	lave	et	temanummer	på	baggrund	af	

generalforsamlingskurset	til	det	første	blad	næste	år.	Bladet	har	deadline	
15	januar	2025.	

3. Referat	spørgeskemaundersøgelse	
1. Lavet	for	at	Yinde	ud	af,	om	vi	skal	spare	/	skære	ned	i	forhold	til	bladet.	

Der	er	spurgt,	hvor	mange	numre,	folk	gerne	vil	have.	Der	er	ligeledes	
spurgt	til,	om	det	skal	være	online.	Der	er	også	vurdering	af	de	enkelte	
ting	i	bladet.	Slutteligt	er	der	spurgt	lidt	bredt	til	bladets	retning.	Der	er	
kommet	107	besvarelser.	

1. I	forhold	til,	hvor	mange	numre,	der	foretrækkes,	er	der	60%,	der	
siger	4	numre	og	40%,	der	siger	2	numre	

2. Det	samme	er	billedet	i	forhold	til	spørgsmålet	om,	hvorvidt	
bladet	skal	være	online.	66%	vil	gerne	både	have	bladet	fysisk	og	
online.	20%	udelukkende	fysisk	og	12%	udelukkende	online.	

3. Er	artiklerne	brugbare	–	over	55%	synes,	at	de	er	rigtig	gode	eller	
gode.	Det	samme	gælder	for	anmeldelser,	og	der	er	70%,	der	
vurderer	fra	kollega	til	kollega	som	rigtig	godt	eller	godt.	

4. Hvad	savner	du	i	bladet?	Her	har	JØ	præsenteret	resultaterne,	og	
der	er	kommet	mange	gode	forslag.	Vi	har	fået	gode	konkrete	
ideer	at	arbejde	videre	med.	

5. Fagdidaktisk	udgivelse:	Status	
1. LW	fortæller,	at	der	i	efteråret	bliver	redigeret	en	masse	til	bogen.	Tanken	er	

stadig,	at	bogen	skal	udgives	i	forbindelse	med	FIP.		



6. Generalforsamlingskursus	
1. Der	vil	være	bogbingo	om	aftenen	–	AV	sørger	for	at	få	samlet	boggaver	ind.	AV	

og	SI	sørger	for	bogbingo	på	aftenen.		
2. LW	undersøger	i	forhold	til	evalueringsskema.	
3. LW	og	AV	indkøber	navneskilte	til	kurset	
4. Bestyrelsesmødet	forud	for	generalforsamlingen	aYholdes	på	Svendborg	VUC	

7. Fagdidaktisk	kursus	-5-6	december	2024	
1. JØ	deltager	og	reklamerer	for	foreningen.	

8. Valg	
1. Præsentation	af	kandidater	skal	laves,	så	de	kan	komme	på	hjemmesiden	senest	

start	november.	Vi	opfordrer	til	at	medlemmer	stiller	op	til	bestyrelsesvalget.	
9. Eventuelt	

1. Der	arbejdes	på	et	feltarbejdekursus	til	aYholdelse	i	København	i	efteråret	2025	
	
	
	
	

	
	

	

	


